
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0024/2014 

Datum: 24.04.2018 

 

Z A P I S N I K 

 

24. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, 24. aprila 2018, 

z začetkom ob 17.00 uri,  v veliki sejni sobi Občine Radenci.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Erik IVANUŠA, Franc HIMELRAJH, Aleš KAUČIČ, Ivan 

KLOBASA, Janez KONRAD, Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Zlatko MIR, Vladimir 

RANTAŠA, Srečko RAUTAR, Jožef TOPLAK, Anja TRSTENJAK in Sašo ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Simona MLINARIČ 

 

OSTALI PRISOTNI: g. Boštjan BERLAK, predstavnik podjetja Saubermacher d.o.o..,  ga. 

Olga Lukman, inšpektorica Mir-a, Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA, Jasna DIVJAK in 

Zdenka ŠTEFANEC, vsi OU 

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec, Bojan RAJK, Murski val, Filip MATKO, Prlekija.on.net 

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 15 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 23. redne seje. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje dnevni red.  

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval  nihče sveta. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

• Potrditev zapisnika 23. redne seje Občinskega sveta 

• Informacija o dejavnosti župana med sejama 

• Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

• Predlog sklepa o podaji pozitivnega mnenja k imenovanju  ravnatelja OŠ Kajetana 

Koviča Radenci 

• Potrditev Zaključnega računa proračuna Občine Radenci za leto 2017 

• Predlog Odloka o načinu izvajanja OGJS zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov na območju Občine Radenci - druga obravnava  

• Predlog Programa ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami na območju Občine Radenci 

v letu 2018. 

• Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske 

javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Radenci za leto 

2018 

• Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2017 

• Predlog zemljiškoknjižne ureditve zemljišča v k.o. Hrastje Mota (NOVA TOČKA- 

predlog 7 svetnikov) 

• Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 



AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 300/14 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 23. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 22.03.2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacijo o dejavnosti med sejama in povedal: 

 

 da se je v Sp. Kocjanu zgodil močnejši plaz, cesta ni bila prevozna, zato je bilo nujno 

potrebno sanirati plaz, sanacija bo stala cca 12 tisoč €.  

 

 Povedal je tudi, da se je denacionalizacija Šarič vrnila na začetek postopka, saj je bila 

zavrnjena revizija Wiesler. 

 

 Povedal je še, da bo občina stare prostore občinske uprave, to je trosobno stanovanje, 

garsonjero in spodnje prostore prodajala ločeno, vsako posebej, zato je potrebno urediti 

najprej etažno lastnino in šele nato se bo lahko izvršila prodaja. 

 

 Navedel je še, da se je udeležil tiskovne konference maratona treh src. 

 

 Povedal je tudi, da je Pokrajinski arhiv Maribor organiziral dvodnevni posvet arhivarjev, 

kjer je bilo  cca 120 udeležencev,  le ti pa so si med drugim ogledali tudi novo občino 

stavbo.  

 

 

AD 3  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje so zastavili: 

 

G. Nikolaj BRUS je občinskemu svetu predlagal,  

 da se spremeni Odlok o oskrbi s pitno vodo v tistem delu, kjer je govora, da 

upravljalec primarnega in sekundarnega omrežja v občini JP Prlekija. Sprememba bi 

se nanašala na tisti del, kjer bi bilo navedeno, da prevzame JP Prlekija JGS oskrba s 

pitno vodo v občini takrat, ko bo prevzelo v upravljanje celotni krak C, kakor je bilo v 

osnovnih izhodiščih že navedeno. Torej to pomeni, da JP Prlekija pred prevzemom 

celotnega kraka C, ne izvaja nobenih del na področju oskrbe s pitno vodo. Namreč 

stanje v katerem se trenutno nahajamo je nekako "brezpravno" stanje, zaradi 

katerega so aktivnosti okrog oskrbe s pitno vodo v naši občini omejene, predvsem v 

smislu obnov in vzdrževanja sistema.  

    Vsled navedenega je predlagal, da zadeva do prevzema celotnega sistema ostane na 

način kot se sedaj izvaja in da se oskrba s pitno vodo v naši občini sedaj dobro izvaja. 

 



G. ZLATKO MIR je podal pobudo in  

 povedal, da je Občinski svet pred leti potrjeval akt o spomeniških objektih in med 

drugim je v tem aktu tudi objekt Paričjak 24, to je večstanovanjski objekt, ki je v 

večinski lasti lastnikov teh stavb. Težava je v tem, da je objekt bil saniran na način, 

da je bila izvedena slaba izolacija in izgradnja, zato imajo sedaj problem z vlago. Na 

enem zboru etažnih lastnikov je bil sprejet sklep, da se pristopi k sanaciji vlage in se 

prijavijo na razpis EKO sklada. Spomeniško varstvo je moralo dati tudi mnenje, le ti pa 

ne dovolijo dodatne fasade na objekt, ker objekt ne bi več izgledal tako, kot bi moral 

po njihovem mnenju. Predlagal je, da se ta objekt, in mogoče še kakšni drugi, 

izvzame iz spomeniškega varstva. Sam ne ve, kakšni so postopki in kakšne so 

možnosti izvzema, predlaga pa, da damo ljudem možnost dovolj kvalitetnega bivanja.  

 
 Povedal je tudi, da ima občina predstavnika v svetu zavoda Pomurskih lekarn. Veliko 

je govora o lekarnah, predstavnik nas o tem ni nič informiral, kaj se je tam dogajalo. 

V Pomurskih lekarnah bi naj šlo za sporno imenovanja direktorja, zaradi tega so se 

začeli tudi pravdni postopki. Zanimalo ga je ali je občina dala pozitivno mnenje k 

imenovanju direktorja, ali ne. 

 

 Prav tako ga je zanimalo kaj se dogaja z Dosorjem, kajti Heta, ki je solastnik se umika 

iz Slovenije. Iz navedenih razlogov ga zanima ali se išče strateški partner ali novi  

kupec, in kako zadeve stojijo.  

 

 Povedal je še, da je bil prisoten na sestanku na DRSI v Ljubljani, kjer je tekel pogovor 

o cesti Radenci-Kapelski Vrh-Okoslavci, o rondoju za Boračevo in o rekonstrukciji 

Panonske cesti. Podal je obrazložitev o izgradnji rondoja in navedel zakaj le ta ni 

smiselna. Na direkciji vztrajajo, da so semaforji boljši, mi pa da je rondo boljši. 

Potrebno je narediti študijo. 

 

    Predlagal je, da je potrebno  v skladu s prostorskimi akti peljati naprej aktivnosti za 

obnovo ceste Radenci-Kapelski Vrh-Okoslavci, prav tako pa pričeti na tej cesti z odkupi 

zemljišč. Na direkciji čakajo, da bomo mi naredili večji del, oni pa potem to kar bo 

ostalo. 

    Povedal je še, da se bo Panonska cesta rekonstruirala  že prihodnje leto, problem je le 

vstop na Mladinsko cesto,  pločnik in kolesarska steza, ter povezava čez Muro. 

 

 G. Erik IVANUŠA je povedal, da je po njegovem mnenju samoforizirano križišče 

sigurno za cca 40 % dražje kot rondo. 

 

 
AD 4 PREDLOG SKLEPA O PODAJI POZITIVNEGA MNENJA K IMENOVANJU  

RAVNATELJA OŠ KAJETANA KOVIČA RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja  g. Dejan BERIĆ. 

 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako dal pozitivno mnenje k imenovanju 

ravnateljice OŠ Kajetana Koviča ga. Simoni Grosman. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 301/14  

 



Občinski svet Občine Radenci daje pozitivno mnenje k imenovanju ravnateljice 

OŠ Kajetana Koviča Radenci ga. Simoni GROSMAN. 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 POTRDITEV ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE RADENCI ZA 

LETO 2017 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predmetnem odloku je razpravljal tudi Odbor za proračun, finance in premoženjske 

zadeve in ga tudi v predlagani vsebini potrdil. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 302/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Zaključnega računa proračuna 

Občine Radenci za leto 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 PREDLOG ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA OGJS ZBIRANJA DOLOČENIH 

VRST KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE RADENCI - DRUGA 

OBRAVNAVA  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Davorin ZAMUDA. 

 

O predmetnem odloku sta na skupni seji razpravljala Statutarno pravna komisija in  

Odbora za urejanje prostora in gos. javne službe in ga tudi v predlagani vsebini potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 303/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o načinu izvajanja obvezne občinske 

gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na 

območju Občine Radenci – 2. obravnava. 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 



Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7  PREDLOG PROGRAMA RAVNANJA Z LOČENO ZBRANIMI FRAKCIJAMI NA 

OBMOČJU OBČINE RADENCI V LETU 2018. 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Boštjan BERLAK, predstavnik podjetja Saubermacher. 

 

O predmetnem programu sta na skupni seji razpravljala Statutarno pravna komisija in  

Odbora za urejanje prostora in gos. javne službe in ga tudi v predlagani vsebini potrdila. 

 

Razpravljali so: g. Nikolaj BRUS, g. Miroslav MADON,  g. Zlatko MIR in g. Erik IVANUŠA. 

 

G. Boštjan Berlak je podal odgovore na zastavljena vprašanja. 

 

Predsedujoči g. Janez Rihtarič je sejo zapustil ob 18. uri in jo naprej vodil podžupan g. 

Aleš Kaučič. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 304/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Program ravnanja z ločeno zbranimi 

frakcijami na  območju Občine Radenci v letu 2018. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov občinskega sveta. PROTI sta glasovala 2 svetnika. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 8 PREDLOG ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV 

OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH 

VRST KOMUNALNIH ODPADKOV V OBČINI RADENCI ZA LETO 2018 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Boštjan BERLAK, predstavnik podjetja Saubermacher. 

 

O predmetnem elaboratu sta na skupni seji razpravljala Statutarno pravna komisija in  

Odbora za urejanje prostora in gos. javne službe in ga tudi v predlagani vsebini potrdila. 

 

Razpravljal je g. Miroslav MADON. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 305/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Elaborat o oblikovanju cen izvajanja   storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov v Občini Radenci za leto 2018. 



 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI sta glasovala 2 člana sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 9 POROČILO O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA ZA 

LETO 2017 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala inšpektorica Medobčinskega inšpektorata in redarstva ga. 

Olga Lukman. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 306/14  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s Poročilom o delu Medobčinskega 

inšpektorata in redarstva za leto 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10 PREDLOG ZEMLJIŠKOKNJIŽNE UREDITVE ZEMLJIŠČA V K.O. HRASTJE 

MOTA (NOVA TOČKA- PREDLOG 7 SVETNIKOV) 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli po e-pošti naslednji dan po  prejemu predloga, 

ki je bil podan s strani 7 svetnikov.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Franc HIMELRAJH.   

 

Svojo obrazložitev je podal tudi g. Zvonko Križanič. 

 

Razpravljali so: g. Franc HIMELRAJH, g. Zlatko MIR in g. Miroslav MADON. 

 

G. Zvonko KRIŽANIČ je podal pojasnila na razpravo g. Mira. 

 

Po razprave je dal predsedujoči g. Janez Rihtarič, ki se je vrnil na sejo ob 19.35 uri  na 

glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 307/14  

 

1. Realizacija sklepa št. 133/14, sprejetega na 9. redni seji Občinskega sveta Občine 

Radenci, z dne 01.12.2015. 

 

2. V letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2018 so v Tabeli 1, pod zap. Št. 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 50 in 51 zajeta 



zemljišča, vsa v k.o. Hrastje Mota, ki so lahko predmet menjave za zamljišča s parc. 

št. 381/3 in 381/5, katerih lastnik vztraja za zamenjavo s kmetijskimi zemljišči. 

 

3. Z občinskega zemljišča s parc. št. 1769/9, k.o. Hrastje Mota se takoj odstrani 

deponirani material in se na tem zemljišču vzpostavi prvotno stanje. 

 

4. Za omenjeno občinsko zemljišče s parc. št. 1769/9, k.o. Hrastje Mota  (ki je v naravi 

potok s priobalnim zemljiščem) se naj ponovno vzpostavi status javnega dobra, kot je 

to bilo pred 24. januarjem 2011. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 11 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 
Predsedujoči je podal svetnikom odgovore na vsa zastavljena vprašanja na sami seji. 

 

Na vprašanje o delovanju sveta zavoda Pomurske lekarne bo odgovore na eni izmed 

naslednjih sej podal član sveta, imenovan s strani občine. 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 24. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

Predsedujoči je sejo končal ob  19. 50 uri. 

 

Zapisnik pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

Janez RIHTARIČ, 

Župan Občine Radenci 

 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 

 


